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ZAPISNIK 

 
15. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, 

ki je bila  v četrtek, 28. 11. 2024, ob 18.00 uri, 
v mali sejni sobi Krajevne skupnosti 

 
Prisotni: Špela Globočnik, Zlatica Demšar, Miha Gluščič, Andrej Jalen, Franci Kapus, 
Branko Nerat, Branko Rupar 
Opravičeno odsotni: Mojca Bešter, Matej Burgar, Jože Mlinarič, Matjaž Planinšek 
Drugi prisotni: Boštjan Brelih, tajnik KS Lesce 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 15. redne seje 

2. Potrditev zapisnika 13. redne in 14. izredne seje KS Lesce 

3. Finančno poročilo 

4. Aktualni OPPN-ji 

5. Pokopališče 

6. Prižig lučk 

7. Praznik KS 

8. Razno 

a) participativni proračun  

b) Prešernova hiša 

c) inventura 2024 

d) drugo 

  
Predsednica je opozorila, da se seja snema, pripomb udeleženih ni bilo. Prisotne je 
pozvala, da se držijo dnevnega reda in ne govorijo en čez drugega.  

  
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 13. redne seje 

Prisotnih je bilo deset od enajstih članov Sveta KS Lesce.  
Branko Rupar je na dnevni red predlagal točko krajevni praznik, Špela Globočnik 
pa je dodala še Prešernovo hišo in Inventuro. Drugih pripomb ni bilo 

 
SKLEP: Dnevni red je bil sprejet soglasno.  
 
 

2. Potrditev zapisnika 13. redne in 14. izredne seje KS Lesce  
Branko Nerat opozori, da je v drugi alineji prvega odstavka točke 7b narobe 
zapisano ime Tanje Eržen Rotar. 
 

SKLEP: V zapisniku 13. redne seje se popravi točka 7b: 
- popravi se ime Tanje Eržen Rotar, 

S popravki je bil zapisnik 13. redne seje Sveta KS soglasno sprejet. 
Zapisnik 14. izredne seje Sveta KS je bil soglasno potrjen. 
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3. Finančno poročilo 
Predsednica je poda finančno poročilo za obdobje 1.10. do 28.11.2024. V tem 
obdobju je bilo 12.811,52 EUR prihodkov in 34.940,08 EUR odhodkov. Večino 
odhodkov v tem obdobju predstavlja plačilo sončne elektrarne, zalivanje razpok na 
asfaltu po KS in popravilo žlote na strehi nad restavracijo. Stanje na računu na dan 
28. 11. 2024 je 33.028,92 EUR.  
Pripomb na poročilo ni bilo.  

 
SKLEP: Člani Sveta KS Lesce so soglasno potrdili finančno poročilo. 

 
 
4. Aktualni OPPN-ji 
1. Svet KS Lesce je na občino poslal stališča do Vabila javnosti k vključitvi v 
pripravo Občinskega podrobnega  prostorskega načrta za  območje LE 77 »Lesce 
cestni otok (med Begunjsko in Letališko)«. Pripravljavec, investitor in občina bodo 
pripombe zbrali ter stališča najverjetneje objavili. Svet KS Lesce pričakuje, da bo 
pripravljavec in investitor skupaj z občino pripravil javno predstavitev, za katero smo 
prosili ter informacije o nadaljnjih postopkih. 
 
2. Občina Radovljica je objavila Vabilo na javne predstavitve prostorske zasnove 
Zgornje terase Lesce, saj nadaljuje s pripravo podlag za Občinski podrobni prostorski 
načrt za Zgornjo teraso Lesce, ki je del območja LE 01 – Center Lesce.  
Trenutno je v pripravi projektna naloga, ki bo služila kot osnova za urbanistični natečaj 
ali pripravo variantnih rešitev. Občani bodo lahko aktivno sodelovali pri pripravi 
izhodišč za projektne naloge, s pomočjo katere bo v nadaljevanju pridobljena 
najprimernejša urbanistična rešitev. Šele izbrana rešitev bo osnova za občinski 
podrobni prostorski načrt, ki ga bo sprejela občina. Na podlagi sprejetega občinskega 
podrobnega prostorskega načrta pa bodo posamezni investitorji in občina začeli s 
pripravo arhitekturnih načrtov za posamezne objekte in ureditve na območju. 
Dodatne javne predstavitve v decembru 
Prve ideje o ureditvi tega območja so bile javno predstavljene novembra lani. Letos se 
ob upoštevanju prejetih predlogov proces, ki vodi do izbora najprimernejše krajinske 
in urbanistične rešitve, nadaljuje. Pobude občanov je prostorski načrtovalec Delavnica 
d.o.o. obravnaval, na njihovi podlagi pa izvedel dodatne analize in preveritve. Te bodo 
javnosti predstavljene v decembru. 
Občina Radovljica vse zainteresirane vabi, da se na predstavitveni stojnici seznanijo 
s podlagami in postopkom priprave Občinskega podrobnega prostorskega načrta za 
območje Lesce center LE 01, območje 7 - Zgornja terasa, in sicer: 
- v torek, 3. decembra, med 16.00 in 18.00 v TNC Lesce pred lekarno,  
- v sredo, 4. decembra, med 14.00 in 16.30 pred Vrtcem Lesce in 
-   v soboto, 7. decembra, med 9.00 in 11.00 v Rožni dolini pred kmetijsko zadrugo. 
Sledila bo javna predstavitev z delavnico za ureditev odprtih in skupnih površin, ki bo 
v četrtek, 12. decembra, ob 17.00 v dvorani Krajevne skupnosti Lesce. 
Postopek priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta lahko spremljate tudi 
na občinski spletni strani na povezavi https://www.radovljica.si/objava/842145. 
 
Občina Radovljica je objavila stališča do pripomb med javno razgrnitvijo Prvih 
sprememb in dopolnitev Strategije prostorskega razvoja občine Radovljica z 
urbanistično zasnovo Radovljica – Lesce. Stališča so objavljena v prostorih Občine 
Radovljica, Gorenjska 19, Radovljica od 26. novembra 2024 do 26. decembra 2024 ter na 
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spletni strani na tej povezavi oz. kot priloga na 
povezavi: https://www.radovljica.si/objava/770159. 

 
V razpravi je Franci Kapus povedal tudi, da se je udeležil delavnice o celostno strategiji 
prometne ureditve. Delavnice se je udeležil tudi Brane Nerat. Franci Kapus pove, da 
so v sklopu delavnice izpolnjevali anketo, s katero bo občina pridobila informacije, ki 
bodo v pomoč pri pripravi strategije.  
Anketa je na spletni strani občine in krajani jo izpolnijo. 
 

SKLEP: Svet KS se je seznanil z aktualnimi OPPN-ji na območju KS Lesce. 
 
 
5. Pokopališče 
Predsednica pove, da so predsedniki na Občini imeli sestanek na občini glede  ureditvi 
razmerij na pokopališču, h kateri je Občina Radovljica pristopila. Po zakonu o 
pokopališki dejavnosti iz leta 2016 upravljalci pokopališč ne morejo biti več KS-i, 
temveč je lahko le občina.    
Po podatkih, ki jih je pridobila Občina Radovljica, so lastniki pokopališča Lesce 
župnija, KS Lesce in Občina Radovljica, vežice pa so družbena lastnina z imetnikom 
lastninske pravice – TD Lesce. 
Občina Radovljica je razmerje že uredila za pokopališče Radovljica, kjer je KS 
prenesla lastništvo na Občino. V tem primeru je najemodajalec župnija, najemnik je 
Občina, upravljalec pa je Komunala Radovljica.  
Občina sedaj želi urediti prenos lastništva iz KS na Občino Radovljica. Občina naj bi 
po zgledu Radovljice pripravila za vse KS dogovor. V prvi fazi se bodo urejali dogovori 
o razpolagalnih pravicah.  

 
Občina Radovljica pripravlja tudi nov sklep o višini grobnin, ki bi veljal s 1. 1. 2025. 
Svoj izračun je pripravila Komunala Radovljica za pokopališče Radovljica. Predlagan 
znesek je 25,80 oziroma 31,48 EUR z DDV za enojni grob. Občina Radovljica je 
pripravila izračun glede na realizacijo 2023-2024. Za Lesce bi bila nova cena grobnine 
23,02 EUR. Občina predlaga enotno ceno za vsa pokopališča (povprečje ocene za 
vsa pokopališča), 23,56 EUR z DDV.  
Za uporabo poslovilnih vežic pa predlaga nespremenjeno ceno 111,84 EUR z DDV.   
Predlog je bil, da je za grobnino najvišja cena 23,56 EUR, KS pa lahko sami po presoji 
določijo nižjo ceno. 
Cene se določijo po sprejetem sklepu občinskega sveta. 
Odprla se je razprava glede cene. Najprej pa je potrebno počakati na sprejem sklepa 
občinskega sveta o višini cene. 
 
 
Tajnik, ki je na občini zadolžen za pokopališča doda, da je na občini prejel informacijo 
bo upravljanje še vedno v domeni krajevnih skupnosti, investicij pa KS ne bodo več 
imeli. Kdaj pa bo taka ureditev pričela veljati, pa se še ne ve. 
 
V razpravi se je govorilo tudi o smetnjakih, ki jih je po mnenju Sveta KS Lesce preveč.  
 
Odpre se tudi razprava glede menjave strehe. Dilema se je pojavila glede na 
informacijo, da bo investicije na pokopališču prevzela občina. Ker se ne ve, kdaj se 
bodo razmerja spremenila, pa se predlaga, da se investicija v letu 2025 izvede. Andrej 

https://www.radovljica.si/DownloadFile?id=751128
https://www.radovljica.si/objava/770159
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Jalen in Boštjan Brelih ponovno pridobita ponudbo. Po pridobitvi ponudb se izbere 
najugodnejšo ponudbo. 
 

 
SKLEP: Svet KS Lesce se sezani s pričetkom postopka ureditve razmerij 
na pokopališčih.  
Svet KS Lesce za predlog sklepa občinskega sveta potrjuje najvišjo ceno 
grobnin. Cene grobnin za leto 2025 pa se določijo po sprejemu sklepa 
občinskega sveta, predvidoma na naslednji seji Sveta KS.  
Andrej Jalen in Boštjan Brelih uredita zmanjšanje smetnjakov na 
pokopališču. 
Po pridobitvi ponudb za skodle Sveta KS Lesce na dopisni seji potrdi 
ponudbo. 
 

 
6. Prižig lučk 
Predsednica obvesti člane Sveta KS Lesce, da bo KS v četrtek, 5. 12. 2024, ob 17. uri 
organizirala Prižig lučk z Obiskom Miklavža in tržnico. V spremljevalnem programu do 
nastopil OPZ OŠ F. S. Finžgarja Lesce in Duo Juke Box (Uroš Primožič).                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Za otroke smo pripravili mala darilca (štampiljke, čokoladica in mandarina). Člane 
sveta se prosi pri pomoči pakiranja daril. 
Stojnice bodo pomagali postaviti člani PGD Hlebce, ki bodo prevzeli tudi varovanje 
prireditve. 
 

Sklep: Člani sveta KS Lesce so seznanjeni z organizacijo prireditve. 
Zlata Demšar pomaga pri pripravi daril.  

 
 

7. Praznik KS 
Predsednica pove, da glede na zapisnik 13. seje Sveta KS v povezavi s to točko je 
prišlo do razprave že pred sejo. Nekatere člane  Sveta je kontaktiral predsednik TD 
Lesce in pojasnil vlogo TD in pomen praznika. Predlagal je, da se skliče sestanek 
Sveta KS Lesce in Upravnega odbora TD Lesce.  
Odprla se je razprava, v kateri sta  predsednica in podpredsednik ponovno seznanila 
člane o sestanku s direktorjem in predsednikom TD Lesce. Razprava je potekala tudi 
o skupnem sestanku. Člani so se strinjali, da mora Svet KS Lesce zavzeti stališča, 
predloge in pričakovanja, ki jih ima do TD Lesce. Člani Sveta KS Lesce so potrdili, 
da se sestane v četrtek, 9. 1. 2025, da sprejme stališča do TD Lesce in da se TD 
Lesce predlaga, da se skupni sestanek z UO TD Lesce izvede v ponedeljek, 13. 1. 
2025, v prostorih KS Lesce.  
 

SKLEP: Skliče se sestanek za pripravo stališč, predlogov in pričakovanj, 
do TD Lesce. Svet KS potrdi, da TD Lesce predlaga, da se sestanek 
izvede v ponedeljek, 13. 1. 2025, v prostorih KS Lesce.  
 

 
8 - RAZNO 
a) paticipativni proračun 
V glasovanju za projekte participativnega proračuna so bili  za območje 2. Krajevna 
skupnost Lesce izglasovani naslednji predlogi:  
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1. Streha na glavni tribuni v nogometnem centru Lesce 
2. Dodatna igrala na igrišču ob osnovni šoli v Lescah 
3. Ureditev križišča dežmanova - železniška - alpska v Lescah  
 
b) Prešernova hiša 
Predsednica seznani člane Sveta, da so si lastniki nove Prešernove hiše želeli ogledati 
del stavbe stare hiše, ki je na njihovem zemljišču.  
Pokreniti je potrebno tudi aktivnosti za dogovor, kaj se bo s hišo naredilo.  
Predsednica omeni še, da je lastnik sosednje parcele na parceli postavil ogrodje za  
gradnjo stanovanjskega objekta. Ker se je pojavil sum na črno gradnjo, je KS Lesce 
zoper lastnika omenjene parcele podala prijavo in čaka na rezultat postopka.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
c) Inventura 
Za potrebe inventure predsednica predlaga inventurno komisijo v sestavi Špela 
Globočnik, predsednica, Branko Rupar, član in Miha Gluščič, član.  
 
d) drugo 

- v pisarni se je oglasil Roman Gašperin, ki v torek, 10. 12. 2024, ob 19. uri v 
Knjižnici Radovljica pripravlja predstavitev življenja in dela Mirka Kunčiča, 
enega najplodovitejših pisateljev, pesnikov in dramatikov, ki je bil rojen v 
Lescah. Ves mesec december v Knjižnici Radovljica poteka tudi razstava o 
Mirku Kunčiču. 
Roman Gašperin pripravlja razstavo plakatov, za katere je prosil KS Lesce za 
pomoč pri plačilu stroška tiska. En plakat stane 15,00-20,00 EUR (15 plakatov 
= 225,00 – 300,00 EUR) 
 

e) V imenu najemnika Restavracije Center Miha Gluščič vpraša, če restavraciji 
pripadajo parkirišča. Predlaga, da se točka uvrsti na naslednjo sejo. 
  

f)  Branko Rupar izpostavi potrebo do projektorju. Člani sveta KS Lesce se strinjajo, 
da se ga kupi. Branko Nerat pridobi predračun. 
 

Sklep: Svet KS Lesce potrdi, da se Romanu Gašperinu odobri plačilo 
plakatov.  

predsednica Sveta KS Lesce        
Špela Globočnik                                                  


